



## MAJLIS PERBANDARAN ALOR GAJAH

### KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa daripada Kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Malaysia/ PUKONSA / UPKJ / Kementerian Kewangan dalam gred, kategori, pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:-

Pejabat Yang Memanggil Tender	Tajuk Projek	Taraf/ *Jenis Pendaftaran	Gred, Kategori & Pengkhususan/Kelas, Tajuk & Tajuk Kecil/Kelas, Kepala & Sub - Kepala	Tempat, Tarikh dan Waktu Dokumen Mula Dijual	Harga Dokumen dan Bayaran atas Nama	Tempat, Tarikh dan Waktu Tender Ditutup
Majlis Perbandaran Alor Gajah Lebuh AMJ, Alor Gajah, Melaka	Projek Pembangunan Ecotourism Paya Lebar, Alor Gajah, Melaka  MPAG/T/01/2021	Bumiputera / T1	<u>Gred</u> G4  <u>Kategori</u> B & CE  <u>Pengkhususan</u> B04 (Kerja-kerja am bangunan)  CE21 (Kerja-kerja am kejuruteraan awam)	<u>Tempat</u> Unit Perolehan, Tingkat 2, Majlis Perbandaran Alor Gajah Lebuh AMJ, Alor Gajah, Melaka.  <u>Tarikh Penjualan Dokumen</u> 7 Oktober 2021 (Khamis) Hingga 28 Oktober 2021 (Khamis)  <u>Waktu Penjualan</u> Isnin - Jumaat 9.00 pagi - 4.00 petang	<u>Harga Dokumen</u> RM300.00  Bayaran bagi dokumen tender boleh dibuat secara tunai, kad debit, kad kredit atau dengan menyertakan wang pos/wang kiriman pos/draf bank di atas nama :  Yang Di Pertua Majlis Perbandaran Alor Gajah.	<u>Tempat</u> Peti Tender, Unit Perolehan, Tingkat 2, Majlis Perbandaran Alor Gajah Lebuh AMJ, Alor Gajah, Melaka.  <u>Tarikh Tender Ditutup</u> 29 Oktober 2021 (Jumaat)  <u>Waktu Tender Ditutup</u> 12.00 tengah hari

LAWATAN TAPAK ADALAH TIDAK DIWAJIBKAN. KONTRAKTOR DIGALAKKAN UNTUK MEMBUAT LAWATAN TAPAK ATAS TANGGUNGJAWAB SENDIRI

1. Dokumen Meja Tender boleh disemak dan dokumen tender boleh diperolehi di pejabat-pejabat berkenaan semasa waktu pejabat.
2. Dokumen Tender akan dikeluarkan kepada wakil Kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini, wakil Kontraktor dikehendaki membawa perakuan/sijil Asal Perakuan Pendaftaran Kontraktor dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) serta Sijil Taraf Bumiputera yang dikeluarkan oleh Bahagian Pembangunan Usahawan (jika berkenaan) beserta satu salinan sijil-sijil tersebut. Bagi Kontraktor yang berdaftar dengan PUKONSA atau UPKJ, wakil Kontraktor yang sah dikehendaki membawa perakuan/sijil ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Pendaftaran PUKONSA atau UPKJ dan Sijil Taraf Bumiputera (jika berkenaan).  
  
\* Jenis Pendaftaran :

T1	-	Syarikat yang 100% milik tempatan
A1	-	Syarikat yang 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL dan mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 30% dan ahli lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja adalah 100% oleh warganegara.
A2	-	Syarikat yang 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL ATAU Syarikat Usahasama yang diperbadankan di Malaysia yang mempunyai ekuiti asing tidak melebihi 49% dan majoriti ahli lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja adalah warganegara.
3. Untuk makluman kontraktor yang ingin membeli Dokumen Tender dan belum pernah berdaftar dikehendaki berdaftar terlebih dahulu sebagai kontraktor MPAG dengan yuran pendaftaran sebanyak **RM150.00** sekali sahaja dengan mengemukakan Salinan Sijil Pendaftaran Syarikat, Penyata Bank beserta Cop Syarikat.
4. **Pihak kontraktor perlu mematuhi dan mengambil langkah-langkah proaktif untuk sentiasa mencegah penularan wabak COVID-19 yang dikeluarkan oleh pihak berkuasa bagi mematuhi Akta Pencegahan dan Pengawalan penyakit berjangkit 1988 (Akta 342) dan (Akta Polis 1967).**
5. Kenyataan di atas juga boleh diakses dengan melayari portal My PROCUREMENT di alamat [myprocurement.treasury.gov.my/iklan/tender/](https://myprocurement.treasury.gov.my/iklan/tender/) dan laman web rasmi Majlis Perbandaran Alor Gajah di alamat [www.mpag.gov.my](http://www.mpag.gov.my) dan di 'Facebook' rasmi MPAG.

**YANG DIPERTUA  
MAJLIS PERBANDARAN ALOR GAJAH  
LEBUH AMJ,  
78000 ALOR GAJAH**